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Tourism Investment as an Approach to Sustainable Development A comparative study of the

Algerian experience and the Tunisian experience

L'investissement touristique en tant qu'approche du développement durable Une étude
comparative de I'expérience algérienne et de I'expérience tunisienne
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Abstract :

This study aims to study the reality of tourismin vestment and its importance in achieving
sustainable development in Algeria compared with Tunisia. This study revealed the great
disparity in income between the two countries, which proves the inability of the tourism sector
in Algeria. In order to remedy this situation To explore the realities of tourism in the setwo
countries and to develop them by investing in thisfield to meet the needs of economic, social
and cultural evelopment as akeypillar in supporting the balance of payments and achieving
financial revenues in addition to establishing a targeted tourist culture.

KeyWords : tourisminvestment, sustainable development, Tunisian tourism, Algerian tourism.

Résumé:

Cette ¢étude vise a étudier la réalit¢ du tourisme et son importance dans la réalisation du
développement durable en Algérie par rapport a la Tunisie. Cette étude a révélé la grande
disparité de revenus entre les deux pays, ce qui prouve l'incapacité du secteur du tourisme en
Algérie. Afin de remédier a cette situation, explorer les réalités du tourisme dans les deux pays
et les développer en investissant dans ce domaine pour répondre aux besoins du développement
¢conomique, social et culturel en tant que pilier essentiel du soutien de la balance des paiements
et de la réalisation de revenus financiers. établir une culture touristique ciblée.

Mots-clés: investissement touristique, développement durable, tourisme tunisien, tourisme
algérien.
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18.  www.costlearn/org/boxes/tool.

19.  http://www aft.nat.tn/ar/tourisme_perspectives_defis_tunisie.php.
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